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   Protokół  II sesji 
Rady Miejskiej we Włoszczowie 
z dnia  30 listopada 2018 roku 

 

                Obrady drugiej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie  rozpoczęły się o godzinie 900 

i trwały do godzinny 1015. W obradach sesji uczestniczyło 13 radnych zgodnie z listą 

obecności (nieobecny radny Marek Gołda, Piotr Turczyński).  

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy, 

2. Sławomir Owczarek – Dyrektor Biura ds. Inwestycji, 

3. Henryka Skiba – Sekretarz Gminy, 

4. Dariusz Górski – Skarbnik Gminy, 

5. Monika Kowalska – Naczelni Wydziału SO, 

6. Anna Malinowska – Naczelnik Wydziału OR, 

7. Michał Ślęzak –  Naczelnik Wydziału MRO, 

8. Włodzimierz Rak – Naczelnik Wydziału FIP, 

9. Konrad   Kokowski – Adwokat, 

sołtysi, kierownicy jednostek organizacyjnych, Prezes Spółki PGKiM, mieszkańcy 

Włoszczowy. 

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - powitał wszystkich zaproszonych gości. Otworzył obrady drugiej  

sesji VIII kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie. Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności 

w obradach uczestniczy 13 radnych i obrady są prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  Krzysztofa Suligę.  

Przewodniczący Rady - zwrócił się do radnych Cyt. „W związku z tym, że począwszy od tej 

kadencji zmieniła się formuła sesji chciałbym Państwu przypomnieć, że na skutek styczniowej 

nowelizacji ustawy o samorządzie gminnym w sprawach dotyczących gminy radni mogą 

kierować interpelacje i zapytania do burmistrza na piśmie za pośrednictwem 

przewodniczącego rady. Rolą przewodniczącego nie tylko praktyczne usprawnienie procedury 

składania interpelacji i zapytań  ale również ewidencjonowanie tego typu pism składanych 

„na jego ręce”. Przypomnę Państwu również definicje interpelacji i zapytać zawarte 

w artykule 24 ustawy o samorządzie gminnym: 

Interpelacja dotyczy spraw o istotnym znaczeniu dla gminy.  

Zapytania składa się w sprawach aktualnych problemów gminy, a także w celu uzyskania 

informacji o konkretnym stanie faktycznym.  

Zarówno interpelacja jak również zapytanie powinny zawierać krótkie przedstawienie stanu 

faktycznego będącego ich przedmiotem oraz wynikające z nich pytania. 

Burmistrz, lub osoba przez niego wyznaczona, jest zobowiązana udzielić odpowiedzi na 

piśmie nie później niż w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji lub zapytania.  

Treść interpelacji i zapytań oraz udzielonych odpowiedzi podawana jest do publicznej 

wiadomości poprzez niezwłoczną publikację w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej gminy, oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. 

W tym stanie faktycznym proszę radnych o to, aby zastosowali się do obowiązujących w tym 

zakresie przepisów  i stosowali pisemną formę  interpelacji i zapytań, bez powtarzania ich na 

sesji. Informuję Państwa o tym, gdyż moim obowiązkiem jako przewodniczącego rady jest 

prowadzenie obrad oraz czuwanie nad właściwym przebiegiem sesji.  

Teraz aktywność radnych można śledzić przeglądając BIP i stronę internetową Gminy.   

Do punktu 2 

Przewodniczący Rady – poinformował, iż głosowania odbywać się będą przy użyciu 

terminali głosujących, głosujemy poprzez wciśnięcie właściwego przycisku: „jestem za” 

„jestem przeciw” „wstrzymuję się”.  

  

 



2 

 

Przewodniczący Rady – zwrócił się do Rady z pytaniem czy są uwagi bądź propozycje zmian  

do porządku obrad. Propozycji nie wniesiono, przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 

porządku obrad.  

Głosowanie :  13 głosów „za” (jednogłośnie) porządek obrad  został przyjęty. 

 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu  XXXIX , XL i I sesji  VIII kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

4. Informacja Burmistrza z realizacji uchwał z XXXIX, XL i I sesji Rady Miejskiej. 

5. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Gminy Włoszczowa, 

2)  ustalenia maksymalnej liczby radnych wchodzących w skład komisji stałych, 

3) powołania składu osobowego Komisji rewizyjnej, 

4) powołania składu osobowego Komisji skarg, wniosków i petycji, 

5) powołania składu osobowego Komisji finansowo-budżetowej i rozwoju 

przedsiębiorczości, 

6) powołania składu osobowego Komisji oświaty, kultury, kultury fizycznej, zdrowia 

i spraw socjalnych, 

7) wyznaczenia przedstawicieli Rady Miejskiej we Włoszczowie kadencji 2018-2023 do 

Gminnej Rady Pożytku Publicznego, 

8) przyjęcia Programu współpracy Gminy Włoszczowa z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie, na rok 2019, 

9) zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2018 rok, 

10) niedochodzenia należności o charakterze cywilnoprawnym przypadających Gminie 

Włoszczowa i jej jednostkom organizacyjnym. 

6. Przyjęcie informacji w sprawach: 

1) stawek podatku od nieruchomości na 2019 rok, 

2) stawek podatku od środków transportowych na 2019 rok, 

3) podatku leśnego na 2019 rok. 

7. Sprawy różne 

8. Zamkniecie obrad.                                                                        

                                                                                                  

Do punktu 3                                                                                                                                                                                                                                                

Przyjęcie  trzech protokołów z  XXXIX , XL i I sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Rady informując, iż protokół   XXXIX   sesji  Rady 

Miejskiej VII kadencji z dnia 30 października  2018r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  

Miejskiej, każdy radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag.  Zapytał czy  są  

uwagi co do treści protokołu? Do chwili rozpoczęcia obrad sesji nie zostały zgłoszone żadne 

uwagi co do treści protokołu. Protokół poddany został pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 głosów „za” (jednogłośnie) -  protokół został przyjęty. 

 

Protokół z XL sesji  Rady Miejskiej VII kadencji z dnia 9 listopada 2018r. również 

pozostawał do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. W związku z brakiem uwag poddany został 

pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 głosów „za” (jednogłośnie) -  protokół został przyjęty. 

 

Protokół  I   sesji  Rady Miejskiej VIII kadencji. Pozostawał również do wglądu w Biurze 

Rady Miejskiej.  W związku z brakiem uwag poddany został pod głosowanie. 
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Głosowanie: 13 głosów „za” (jednogłośnie) -  protokół został przyjęty. 

 

Do punktu 4 

Informacja Burmistrza Gminy z realizacji uchwał z  XXXIX, XL, I   sesji  Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady – poprosił Burmistrza o przedstawienie informacji z realizacji uchwał. 

Burmistrz - poinformował, iż na XXXIX sesji Rady Miejskiej w dniu 30  października  2018r. 

podjęto 7 uchwał, które w dniu 2 listopada 2018 r. przekazano: 

− Wojewodzie Świętokrzyskiemu w trybie art. 90 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

o samorządzie gminnym – 5 uchwał, 

− Regionalnej Izbie Obrachunkowej – w trybie art.11 ustawy z dnia 7 października 1992r. 

o regionalnych izbach obrachunkowych – 2 uchwały, 

− w dniu 31 października 2018r. przesłano do ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Świętokrzyskiego w trybie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 20 lipca 2000r. 

o ogłoszeniu aktów normatywnych i niektórych aktów prawnych - 5 uchwał, 

na XL sesji Rady Miejskiej w dniu 9 listopada  2018r. podjęto 2 uchwały, które w dniu                          

13 listopada 2018 r. przekazano: 

− Wojewodzie Świętokrzyskiemu w trybie art. 90 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

o samorządzie gminnym – 1 uchwałę, 

− Regionalnej Izbie Obrachunkowej – w trybie art.11 ustawy z dnia 7 października 1992r. 

o regionalnych izbach obrachunkowych – 1 uchwałę, 

na I sesji VIII kadencji 2018-2023  w dniu 21 listopada 2018r. podjęto 2 uchwały, które 

w dniu 22 listopada 2018r zostały przekazane:  

- Wojewodzie Świętokrzyskiemu w trybie art. 90 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie   

    Gminnym. 

Przedstawił sposób realizacji uchwał podjętych na XXXVIII sesji. 

Oznajmił, iż w tym okresie wydał 20 zarządzeń dotyczących funkcjonowania Urzędu 

i jednostek organizacyjnych. 

 

Do punktu 5.1 

ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Gminy Włoszczowa 

Przewodniczący Rady – poinformował, iż  do wyłącznej właściwości Rady Miejskiej należy 

ustalenie wynagrodzenie Burmistrza, jednak w związku z tym, że jako przewodniczący rady 

wykonuje czynności z zakresu prawa pracy wobec burmistrza, związane z nawiązaniem 

i rozwiązaniem stosunku pracy, zaproponował w projekcie uchwały wysokości 

poszczególnych składników wynagrodzeń na poziomie wynagrodzenia Burmistrza, które 

otrzymywał pod koniec poprzedniej kadencji, już po obniżeniu wynikającym ze zmiany 

rozporządzenia. 

Zapytał czy ktoś chciałby zabrać w tej sprawie głos. 

W związku z brakiem pytań odczytał treść uchwały i poddał ją pod głosowanie. W wyniku 

głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 11 głosami „za”, 2 głosy wstrzymujące  podjęła 

uchwałę Nr II /3/ 18 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Gminy Włoszczowa. 

 

Do punktu 5.2 

ustalenia maksymalnej liczby radnych wchodzących w skład komisji stałych 

Przewodniczący Rady – powiedział, iż zgodnie z § 39 ust.  1 Statutu Gminy Włoszczowa  

Rada Miejska ustala odrębną uchwałą maksymalną liczbę radnych wchodzących w skład 

Komisji finansowo-budżetowej i rozwoju przedsiębiorczości oraz Komisji oświaty, kultury, 

kultury fizycznej, zdrowia i spraw socjalnych. Każdy radny powinien uczestniczyć w co 

najmniej jednej komisji, ale nie więcej niż trzech. Zadania Komisji Rewizyjnej i Komisji 

skarg, wniosków i petycji są określone ustawą. Pozostałe dwie komisje stałe, których tyczy ta 

uchwała tak na prawdę mają większą możliwość pochylenia się nad problematyką poruszaną 
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na sesjach. Uchwały podejmowane na sesjach będą na posiedzeniach tych dwóch Komisji 

szeroko omawiane. To właśnie podczas posiedzeń komisji trwają dyskusje związane między 

innymi z projektami uchwał. Dzięki temu sprawnie przeprowadza się głosowanie na sesjach.  

Poprosił o zgłaszanie propozycji, co do ilości maksymalnego składu tych dwóch komisji: 

Wiceprzewodniczący Rady - Jerzy Wiśniewski  - zaproponował, aby składy osobowe Komisji 

finansowo-budżetowej i rozwoju przedsiębiorczości i  Komisji oświaty, kultury, kultury 

fizycznej, zdrowia i spraw socjalnych liczyły po  10 członków. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są inne propozycje? 

Radny Mirosław Małecki – stwierdził, iż jest za propozycją złożoną przez 

Wiceprzewodniczącego Jerzego Wiśniewskiego.  

Nie zgłoszono innych propozycji. Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały, a po jej 

odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr II /4/ 18 w sprawie ustalenia maksymalnej liczby radnych wchodzących w skład 

komisji stałych. 

Do punktu 5.3 

powołania składu osobowego Komisji rewizyjnej 

Przewodniczący Rady –poinformował, że zgodnie ze Statutem zastępców przewodniczących 

komisji wybierają spośród siebie członkowie trzech komisji. Wyjątek stanowi Komisja 

Petycji, Skarg i Wniosków. W przypadku tej komisji Rada wybiera też zastępcę 

przewodniczącego. Poinformował również, że zgodnie z § 47 ust. 1 Statutu Gminy 

Włoszczowa liczbę radnych wchodzących w skład Komisji Rewizyjnej ustala Rada przed 

rozpoczęciem aktu wyboru jej członków z tym zastrzeżeniem, iż liczba ta nie może być 

mniejsza niż liczba działających klubów radnych. Informacja o zasadach tworzenia klubów 

radnych została przekazana na pierwszej sesji Rady w dniu 21 listopada 2018r., do chwili 

obecnej nie został zarejestrowany żaden klub radnych. Zwrócił się więc do radnych z prośbą  

o zgłaszanie propozycji co do liczby radnych wchodzących w skład Komisji rewizyjnej. 

Radny Roman Sybis – zaproponował, aby Komisja Rewizyjna pracowała w składzie 

3 osobowym. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są jeszcze inne propozycje? Więcej propozycji nie 

zgłoszono. Poddano pod głosowanie przyjęcie 3 osobowego składu Komisji rewizyjnej. 

Głosowanie: 13 głosów „za” (jednogłośnie). 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Wiśniewski – poinformował, iż do pracy w Komisji 

rewizyjnej zadeklarowało się 4 radnych tj. Mirosław Małecki, Czesław Młynarczyk, 

Zbigniew Pasoń, Roman Sybis. 

Przewodniczący Rady – poinformował, iż przyjęto 3 osobowy skład Komisji, a zadeklarowało 

się 4 radnych w tym przypadku odbędzie się głosowanie na każdego kandydata z osobna. 

Głosowanie na kandydatów: 

Radny Mirosław Małecki          2 głosy „za”, 11 głosów przeciw, 

Radny Czesław Młynarczyk    11 głosów „za”, 1 głos przeciw, 1 głos wstrzymujący, 

Radny Zbigniew Pasoń            11 głosów „za”, 2 głosy przeciw, 

Radny Roman Sybis                11 głosów „za”, 2 głosy wstrzymujące. 

Przewodniczący Rady – poinformował, iż w głosowaniu największa liczbę głosów „za” 

otrzymali radni Czesław Młynarczyk, Zbigniew Pasoń i Roman Sybis. Kandydaci wyrazili 

zgodę na pracę w Komisji rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady – powiedział, że ustalony został skład osobowy Komisji, poprosił  

o wskazanie kandydata spośród wybranych osób na przewodniczącego.  

Radny Zbigniew Pasoń – zgłosił radnego Czesława Młynarczyka na Przewodniczącego 

Komisji. Kandydat wyraził zgodę. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są inne kandydatury? Innych kandydatur nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady -  odczytał treść uchwały, a po jej odczytaniu przystąpiono do 
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głosowania. Wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 11 głosami „za”, 2 głosy 

wstrzymujące podjęła uchwałę Nr II /5/18 w sprawie powołania składu osobowego Komisji 

rewizyjnej. 

Do punktu 5.4 

powołania składu osobowego Komisji skarg, wniosków i petycji 

Przewodniczący Rady – poinformował, iż zgodnie z § 56 ust. 1 Statutu Gminy Włoszczowa 

liczbę radnych wchodzących w skład komisji ustala Rada przed rozpoczęciem aktu wyboru 

jej członków z tym zastrzeżeniem, iż liczba ta nie może być mniejsza niż liczba działających 

klubów radnych. Nie ma zarejestrowanych klubów radnych więc poprosił  o zgłaszanie 

propozycji liczby radnych wchodzących w skład Komisji skarg, wniosków i petycji. 

Radny Czesław Młynarczyk – zaproponował 3 osobowy skład Komisji. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są inne propozycje, innych propozycji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie przyjęcie 3 osobowego składu Komisji skarg, 

wniosków i petycji. 

Głosowanie: 13 głosów „za” (jednogłośnie) został przyjęty 3 osobowy skład Komisji. 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Wiśniewski – poinformował, iż do pracy w Komisji skarg, 

wniosków i petycji zadeklarowało się 6 radnych tj. Mirosław Małecki, Anna Błaszczyk, 

Szafrański Michał, Dariusz Gieroń, Zbigniew Woldański, Stanisław Klapa.  

Przewodniczący Rady – poinformował, iż przyjęto 3 osobowy skład Komisji, a zadeklarowało 

się 6 radnych. W tym przypadku odbędzie się głosowanie na każdego kandydata z osobna. 

Głosowanie na kandydatów: 

Radny Mirosław Małecki     2 głosy „za”, 10 głosów przeciw, 1 nie głosował, 

Radna Anna Błaszczyk        11 głosów przeciw, 2 niegłosujących, 

Radny Michał Szafrański     11 głosów ”za”,1 głos przeciw, 1 nie głosował, 

Radny Dariusz Gieroń            1 głos „za’, 10 głosów przeciw, 2 głosy wstrzymujące, 

Radny Zbigniew Woldański 10 głosów „za”,1 głos przeciw, 2 głosy wstrzymujące, 

Radny Stanisław Klapa         11 głosów ”za”, 1 głos przeciw, 1 głos wstrzymujący. 

Przewodniczący Rady – poinformował, iż wyniku głosowania największą liczbę „za” 

otrzymali radni: Michał Szafrański, Zbigniew Woldański, Stanisław Klapa. 

Przewodniczący Rady – poinformował, iż przechodzimy do wyłonienia Przewodniczącego 

Komisji i Zastępcę Przewodniczącego poprosił o zgłaszanie kandydatur. 

Radny Zbigniew Woldański – zgłosił na Przewodniczącego Komisji radnego Michała 

Szafrańskiego, a na Zastępcę Przewodniczącego radnego Stanisława Klapę. Zgłoszeni radni 

wyrazili zgodę.  

Przewodniczący Rady -  odczytał treść uchwały, a po jej odczytaniu przystąpiono do 

głosowania. Wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 11 głosami „za”, 2 głosy 

wstrzymujące podjęła uchwałę Nr II /6/18 w sprawie powołania składu osobowego Komisji 

skarg, wniosków i petycji. 

Do punktu 5.5 

powołania składu osobowego Komisji finansowo-budżetowej i rozwoju przedsiębiorczości 

Przewodniczący Rady – poinformował, iż została podjęta uchwała o maksymalnym składzie 

osobowym Komisji finansowo-budżetowej i rozwoju przedsiębiorczości i poprosił o 

odczytanie listy radnych, którzy zadeklarowali pracę w tej komisji. 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Wiśniewski – odczytał listę deklaracji radnych  do pracy 

w  komisji: Małecki Mirosław, Błaszczyk Anna, Suliga Robert, Suliga Krzysztof, Szafrański 

Michał, Woldański Zbigniew, Jerzy Wiśniewski, Klapa Stanisław, Gołda Marek, Młynarczyk 

Czesław, wszyscy wyczytani radni wyrazili zgodę. 

Przewodniczący Rady – poinformował, iż liczba radnych deklarujących pracę w Komisji nie 

przekracza ustalonej maksymalnej liczby radnych wchodzących w skład komisji, poprosił 

o zgłaszanie kandydatów spośród zgłoszonych osób na Przewodniczącego Komisji. 

Radny Michał Szafrański – zgłosił kandydaturę radnego Zbigniewa Woldańskiego na 

Przewodniczącego Komisji. Radny wyraził zgodę. 
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Przewodniczący Rady – zapytał czy są inne kandydatury? Innych kandydatur nie zgłoszono, 

odczytał treść uchwały, a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 11 głosami „za”, 2 głosy wstrzymujące 

podjęła uchwałę Nr II /7/18 w sprawie powołania składu osobowego Komisji finansowo-

budżetowej i rozwoju przedsiębiorczości. 

Do punktu 5.6 

powołania składu osobowego Komisji oświaty, kultury, kultury fizycznej, zdrowia i spraw 

socjalnych 

Przewodniczący Rady – poinformował, iż została podjęta wcześniej uchwała o maksymalnym 

składzie osobowym Komisji oświaty, kultury, kultury fizycznej, zdrowia i spraw socjalnych 

w składzie 10 osobowym. 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Wiśniewski – odczytał listę deklaracji radnych  do pracy 

w  komisji: Anna Błaszczyk, Grzegorz Dudkiewicz, Dariusz Gieroń, Piotr Turczyński, Robert 

Suliga, Zbigniew Pasoń, Roman Sybis, Krzysztof Suliga, Marek Gołda, Jerzy Wiśniewski 

wszyscy wyczytani radni wyrazili zgodę. 

Przewodniczący Rady – zwrócił się o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Komisji 

spośród zgłoszonych osób. 

Radny Zbigniew Woldański –zaproponował kandydaturę radnego Dariusza Gieronia na 

Przewodniczącego Komisji, który wyraził zgodę. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są inne kandydatury? Innych kandydatur nie zgłoszono, 

odczytał treść uchwał, a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 11 głosami „za”, 2 głosy wstrzymujące 

podjęła uchwałę Nr II/8/18 w sprawie powołania składu osobowego Komisji oświaty, 

kultury, kultury fizycznej, zdrowia i spraw socjalnych. 

Do punktu 5.7 

wyznaczenia przedstawicieli Rady Miejskiej we Włoszczowie kadencji 2018-2023  

do Gminnej Rady Pożytku Publicznego 

 Przewodniczący Rady – poinformował, iż Gminna Rada Pożytku publicznego składa się 

z przedstawicieli: 

1) organu stanowiącego gminy, 

2) organu wykonawczego gminy  

3) organizacji pozarządowych. 

W związku z rozpoczęciem nowej kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie istnieje 

konieczność wyznaczenia trzech przedstawicieli Rady.  

Poprosił  o zgłaszanie trzech kandydatów. 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Wiśniewski – zaproponował, aby Radę Miejską w Gminnej 

Radzie Pożytku Publicznego reprezentowali następujący radni: Dariusz Gieroń, Robert 

Suliga, Michał Szafrański. Radni wyrazili zgodę. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są inne kandydatury? Innych kandydatur nie zgłoszono, 

odczytał treść uchwał, a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 11 głosami „za”, 2 głosy wstrzymujące 

podjęła uchwałę Nr II/9/18 w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miejskiej we 

Włoszczowie kadencji 2018-2023 do Gminnej Rady Pożytku Publicznego. 

Do punktu 5.8 

przyjęcia Programu współpracy Gminy Włoszczowa z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie, na rok 2019 

Przewodniczący Rady – zwrócił się do radnych mówiąc, że  w materiałach na dzisiejszą sesję 

otrzymaliście projekt uchwały, czy są pytania do treści projektu uchwały, pytań nie 

wniesiono.  

Przewodniczący Rady – odczytał treść uchwał, a po jej odczytaniu przystąpiono do 

głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła 
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uchwałę Nr II/10/18 w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Włoszczowa 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2019. 

Do punktu 5.9 

zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2018 rok 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w tej sprawie, pytań nie 

zgłoszono, odczytał treść uchwały, a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr II /11/ 18 w sprawie zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2018 rok. 

Do punktu 5.10 

niedochodzenia należności o charakterze cywilnoprawnym przypadających Gminie 

Włoszczowa i jej jednostkom organizacyjnym 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w tej sprawie. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Jerzy Wiśniewski – poprosił Dariusza Górskiego Skarbnika 

Gminy o przybliżenie treści uchwały dodając, że radni znają treść uchwały, ale obrady są 

transmitowane, więc widzowie i publiczność na tej sali  powinni mieć wiedzę na ten temat. 

Dariusz Górski Skarbnik – wyjaśnił, iż ta uchwała daje możliwość niedochodzenia należności 

w wysokości 100 złotych wraz z należnymi odsetkami ponieważ w 70% przypadków, które 

zostały sprawdzone, a tendencja będzie wzrostowa  okazuje się, że koszty egzekucji i koszty 

związane ze ściągalnością przewyższają te należności, podjęcie tej uchwały jest więc 

podyktowane  aspektem ekonomicznym. W związku z tym podjęcie takiej uchwały pozwoli 

na uporządkowanie (urealnienie) pewnych zaległości, które występują, a są niemożliwe do 

ściągnięcia, natomiast  trzeba je wykazywać w wielu sprawozdaniach budżetowych, 

bilansowo pokazywać saldo należności, których Gmina najprawdopodobniej nigdy nie 

ściągnie. Ta uchwała daje możliwość odpisania decyzją organu wykonawczego  Burmistrza 

tych należności, które są praktycznie niemożliwe do ściągnięcia, natomiast przy tych 

należnościach, które są do 100 złotych, a jest taka możliwość to windykacja będzie 

prowadzona. Uchwała daje możliwość uporządkowania tych należności, których koszt 

ściągalności, egzekucji przewyższy kwotę i to jest ekonomicznie nie uzasadnione.   

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania  w tej sprawie, pytań nie zgłoszono, odczytał 

treść uchwały, a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr II/12/18 w sprawie niedochodzenia należności o charakterze cywilnoprawnym 

przypadających Gminie Włoszczowa i jej jednostkom organizacyjnym. 

 

Do punktu 6 

Przyjęcie informacji w sprawach: 

1) stawek podatku od nieruchomości na 2019 rok, 

2) stawek podatku od środków transportowych na 2019 rok, 

3) podatku leśnego na 2019 rok. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w tej sprawie. 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Wiśniewski – zwrócił się do Skarbnika Gminy Dariusza 

Górskiego o krótkie wprowadzenie dotyczące stawek podatku od nieruchomości, podatku od 

środków transportowych i podatku leśnego sprawy te dotyczą mieszkańców, rolników, 

przedsiębiorców, czy proponowane stawki się zwiększają, czy też zmniejszają, czy też są na 

tym samym poziomie.  

Dariusz Górski Skarbnik –wyjaśnił, że jeżeli chodzi o podatek rolny na poprzedniej sesji 

Rady podjęta została uchwała o obniżeniu średniej ceny skupu żyta do celów podatku 

rolnego.  Podatek rolny na 2019 rok pozostał nie zmieniony jest na poziomie 2018 roku, 

podatek od nieruchomości stawki nie ulegają zmianie i pozostają na poziomie 2018 roku. 

Organ wykonawczy, który jest organem podatkowym czyli Burmistrz przedstawia informacje 

Radzie Miejskiej w sprawie wysokości stawek podatku, podatek od nieruchomości pozostaje 

na poziomie roku 2018 nie były podnoszone i waloryzowane od 2014 roku, podatek od 
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środków transportowych obowiązuje uchwała z 2015 roku i stawki podatku od środków 

transportowych są  utrzymane na poziomie  2018 roku, podatek leśny z 1 ha fizycznego na 

2019 rok  wynosi   191,98 zł i 42,30 zł dla lasów wchodzących w skład rezerwatów przyrody 

i parków narodowych, w 2018 roku podatek wynosił 43,35 zł, a średnia cena sprzedaży 

drewna wynosiła 197,06 zł   również podatek leśny zostaje na poziomie 2018 roku. 

Przewodniczący Rady  - poddał pod głosowanie przyjęcie informacji o: 

 stawkach podatku od nieruchomości na 2019 rok 

Głosowanie: 13 głosów „za” (jednogłośnie) stawki podatku od nieruchomości na 2019 rok 

zostały przyjęte. 

 stawkach od środków transportowych na 2019 rok  

Głosowanie: 13 głosów „za” (jednogłośnie) stawki podatku od środków transportowych na 

2019 rok zostały przyjęte. 

podatku leśnym na 2019 rok 

Głosowanie: 13 głosów „za” (jednogłośnie)  podatek leśny na 2019 rok został przyjęty. 

Do punktu 7 

Sprawy różne 

Przewodniczący Rady – przedstawił radnym treść pisma Dyrektora Domu Kultury we 

Włoszczowie skierowanego do Przewodniczącego Rady Miejskiej we Włoszczowie z prośbą 

o zgłoszenie swojego kandydata do Rady Programowej przy Domu Kultury we Włoszczowie, 

Rada Programowa rozpocznie swą działalność od 1 stycznia 2019r., a jej kadencja trwa 2 lata.   

Przewodniczący Rady – zwrócił się do radnych o zastanowienie się w celu wyłonienia 

kandydata na sesji grudniowej. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w temacie spraw różnych. 

 Mieszkanka Włoszczowy – zwróciła się z pytaniem do Burmistrza cyt. ”jakie przesłanki 

kierowały przy wyborze  Prezesa WZWiK na pewno odpowie mi pan Burmistrz, że wyboru 

dokonała Rada Nadzorcza ale są takie przypadki, że wskazuje się osobę i dopiero jest 

rozpatrywana kandydatura. Drugie pytanie  czy Rada Miejska ma zamiar coś zrobić jeżeli 

chodzi o mieszkania dla młodych ludzi we Włoszczowie.” 

Burmistrz – odniósł się do zadanego pierwszego  pytania pani mieszkanki Włoszczowy, jakie 

przesłanki kierowały przy wyborze Prezesa WZWiK. 

Włoszczowski Zakład Wodociągów i Kanalizacji stanął w trudnej i nieszczęśliwej sytuacji po 

nagłej śmierci Prezes, dlatego nie zbędne było powołanie nowego Prezesa w trybie 

natychmiastowym z uwagi na realizację projektów Unijnych, oraz realizację bieżących 

inwestycji. W strukturze WZWiK nie było stanowiska zastępcy bądź pełnomocnika Prezesa 

w związku z powyższym Rada Nadzorcza podjęła działania o wyborze nowego Prezesa. 

Obecnie pełniący funkcję  Prezes spełnia wszelkie wymagania, kryteria określone przepisami 

dotyczące pełnienia funkcji Prezesów Spółek w tym również w zakresie Włoszczowskiego 

Zakładu Wodociągów i Kanalizacji.  Posiada doświadczenie na stanowisku kierowniczym, 

doświadczenie samorządowe oraz stosowne wykształcenie w tym zakresie. 

Odnośnie drugiego pytania mieszkania dla młodych ludzi we Włoszczowie, podejmowane są 

działania  prowadzone są rozmowy z deweloperami  w sprawie budowy nowych bloków 

mieszkalnych jak również mieszkań komunalnych. Z podjętych działań odnośnie mieszkań 

zostanie państwu przedstawiona stosowna informacja. 

Mieszkanka Włoszczowy – Cyt. „ powiedział pan Burmistrz, że posiada odpowiednie 

wykształcenie do zajmowanego stanowiska   to jakie wykształcenie posiada pan, który zajmuje 

to stanowisko.”  

Burmistrz – udzielił odpowiedzi poinformował posiada wykształcenie wyższe. 

Pan Robert Toborek Sołtys sołectwa Kuzki – złożył podziękowania Wysokiej Radzie, 

Burmistrzowi za wykonanie drogi w Kuzkach za torami, zwrócił się o poprawienie dróg 

polnych na terenie miasta ponieważ przy budowie  obwodnica mieszkańcy, rolnicy często 

będą korzystać z tych bocznych dróg polnych.  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są jeszcze pytania w temacie spraw różnych, więcej 

pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady – w imieniu całej Rady Miejskiej złożył najserdeczniejsze życzenia dla 

wszystkich panów noszących imię Andrzej obecnych na sali obrad.  

Do punktu 8    

Przewodniczący Rady – stwierdził, iż został wyczerpany zaproponowany porządek 

dzisiejszych obrad i zamknął obrady drugiej sesji VIII kadencji 2018-2023.   

 

 

 

Protokołował 

 

Mirosław Witkowicz 


